
 

ACTA DE SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA TAULA DE MOBILITAT REDUÏDA 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Data: 20 de gener de 2009 
Horari: d’11.30 h a 13 h  
Lloc: Casa de Cultura 
 
 
Assistents 
 

• Carles Busquets 
• Rafael Caballero 
• Jordi Lorente 
• Cristina Urriza 
• Manolo Giménez  
• Anna Soler 
 
 
Excusa l’assistència: Joan Ribó, Andreu Autet i Montse Solà 

 
Ordre del dia 
 

1-   Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior 
2-   Informació de la Taula per a persones amb discapacitat    
3-   Esport i persones amb discapacitat    
4-   Pàgina web taula per a persones amb mobilitat reduïda: logo  
5-   Informe accions realitzades per millorar accessibilitat 
6-   Torn obert de paraula 
  

 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’esborrany de l’acta de la sessió anterior. 
 
S’obre la sessió. 
S’aprova l’esborrany de l’acta de la sessió anterior. 

 
 

2. Informació de la Taula per a persones amb discapacitat  
 
No hi ha hagut reunió de la taula.  
 
 
 



 

3- Esport i persones amb discapacitat     
 
Hi ha la possibilitat de tenir algun carril de piscina disponible 1 dia a la setmana al matí, per a 
persones amb malalties neurològiques i problemes de mobilitat.  
Es tancarà el tema amb els membres de la taula de malalties neurològiques i es difondrà a la 
taula de mobilitat reduïda.  
Quant al bàsquet amb cadira de rodes, hi ha la possibilitat d’entrenar a La Floresta. El Jordi ho 
comentarà amb els seus companys per si els interessa per més endavant.  
 
4- Pàgina web taula per a persones amb mobilitat reduïda: logo  
 
Es demanarà al departament de comunicació que faci un logo per la taula i es posarà a la web. 
A més, el menú de la web es dissenyarà entre tots els membres de la taula i s’anirà acordant 
per mail.  
 

 
5- Informe accions realitzades per millorar accessibilitat  
 
Es lliura l’informe de les accions que es realitzen per millorar l’accessibilitat, que s’adjunta a 
l’acta.  
 
 
6. Torn obert de paraula 
 
El Carles explica que marxa a viure a l’Ametlla de mar però que intentarà anar venint a algunes 
reunions i que a més, podrem seguir comunicant-nos per mail.  
 
El Jordi recorda que els membres de la taula li poden enviar articles per ser publicats al TOT. A 
més, pregunta si els membres de la taula estan d’acord amb els articles que escriu ell i el to de 
sensibilització que tenen i tothom respon que hi estan totalment d’acord.  
 
Es recorda que hem estat nominats pels premis Ciutat de Sant Cugat i que en el cas que 
guanyem, el Carles Busquets el recollirà. 
 
El Rafa i el Jordi pregunten què cal fer per demanar una plaça reservada amb matrícula. 
L’Anna els respon que primer ha de parlar amb el departament de mobilitat i que després els 
informarà.  
 
La propera reunió serà el dia 10 de març.  
 
Es tanca la sessió. 


